
 

 

Bestyrelsesmøde i G/F Gjellesten den 4. september 2014, kl. 

19.30, hos Bent. 

 

Deltager: Marianne Øvergård, Bent Steensen, Torben Busgaard, Jørgen Bendtsen og Marianne 

Witt. 

Indkommet post: Ingen post. 

Henvendelse fra medlemmerne: 2 henvendelser vedr. de grønne områder. 

Grønne områder: 

Der er kommet 2 henvendelser 

1) vedr. gyngestativet mellem Hjørdisvej og Vølundsvej, hvor topbjælken er rådden. Og 

beskæring af nogle grene på samme fællesareal. 

2) Vedr. reetablering af fortove efter You See's gravearbejde, ovennævnte gyngestativet og et 

rønnebærtræ der er gået ud. 

Gyngerne bliver fjernet snarest indtil vi får repareret stativet. Bænkene vil blive fjernet. Torben 

tager kontakt til vores kontakt hos You see ang. Reetablering af fortovene. Det rådne træ får vi Trim 

til at fjerne. Bent tager kontakt til Trim ang. De nedhængende grene. 

Bent har kontaktet kommune flere gange for at få slået græsset på deres side af Vølundsvej. 

Bent kontakter Trim ang. manglende beskæring af nedhængende grene på stamvejene m.m. 

Der er mange vildskud på det grønne område mellem Sigridsvej og Jarlsvej. Bent er i dialog med 

Trim for en løsning. 

I bunden af Vølundsvej er et træ væltet, det hænger ind over institutionen. Bent tager kontakt til 

Trim for at få det fjernet. 

Grundejere der endnu ikke har fået klippet deres hæk efter reglementet, som ligger på hjemmesiden, 

kan forvente en venlig hilsen fra bestyrelsen. 

Vi har fået en henvendelse fra kommunerne ang. bjørneklo i Grundejerforeningen. Dette er ikke 

tilfælde. Vi har fået en bekræftelse på dette. 

Økonomi: 

Afregning af strøm på antenneanlægget er efter lidt bøvl gået i orden nu, så You see betaler det. 

Alle rykkergebyrer på kontingenter er betalt. 



 

 

 

Eventuelt: Ingenting. 

 

Næste møde er mandag D. 17. november kl. 19.30 hos Marianne Witt. 


